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	مستخلص البحث


	نتائج التشتت المرن التفاضلي المقطعي للنيوترون الحديثة للأنوية    12Cو   40Ca  و  208Pbعند الطاقات بين  MeV65  و MeV 225  سوف يتم تحليلها باستخدام نوذج جلوبر للتشتت المتكرر , والذي عدل ليتناسب مع مدى زاوي اكبر . سيتم دراسة تأثيرات مراكز الثقل و علاقات باولي الزوجية و تغييرات الطور لشدة التشتت للنيوترون مع نيوترون آخر (NN) في حسابات المقاطع التفاضلية. سوف نأخذ بالاعتبار التعديل المتوسط لتفاعل الأنوية (الأولية) .  سيتم تحليل نتائج تشتت النوترون باستخدام الكثافات  المقاسة للبروتون والنيوترون الهدف  و كذلك المحسوبة حاليا بهذا المقترح باستخدام نموذج شبه الفينومونولوجي  وذلك للتأكد من نتائج كثافة  نموذج  شبه الفينومونولوجي المفترضة.
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	Abstract


	Recent neutron elastic scattering differential cross section data for 12C, 40Ca, and 208Pb at several energies from 65 to 225 MeV will be analyzed using Glauber multiple scattering model, suitably modified to enlarge angular range of validity. Effects of centre of mass and Pauli pair correlations and the phase variation of the NN scattering amplitude on the calculated cross sections will be studied. Medium modification of the "elementary" NN interaction will be considered. The neutron scattering data will be analyzed using measured and the recently proposed semi-phenomenological neutron and proton target densities so as to check the validity of the semi-phenomenological density model.

